MARCH 6 9, 2024

TaiNEX 2 Taipei City Taipei Nangang Exhibition Center

taispo.com.tw

2024 TaiSPO 台灣國際運動及健身展 轉型茁壯呈現多元運動風貌

Thriving through Transformation: The 2024 TaiSPO Showcases Diverse Sports Styles



由外貿協會所主辦的「TaiSPO 台灣國際 運動及健身展」於3月6日至9日在台北南港 展覽2館舉行。今年以「活力健聚落」、「戶外 樂生活」和「動競新次元」三大面向為主軸, 呈現運動健身產業的多元社群、豐富的戶外 生活, 並探索以科技驅動運動生態圈演化的 無限可能性。外貿協會秘書長王熙蒙表示,展 覽聚集了205家廠商使用850個攤位,規模 較去年成長達 25%,呈現多元及多樣的運動 健身產業風貌,助力參展企業鏈結國際市場

今年新增「潛水專館」是最大規模的主 題專區,聚集超過30家業者,涵蓋潛水用品、 國際品牌、旅遊及課程,從產品到服務的全產 業鏈,完整呈現臺灣在水上運動用品的製造 實力及發展海上休閒運動的優勢。此外,首 次推出的「豪華露營區」也將有來自日本「露 營界精品」之稱的高級戶外品牌 Snow Peak 及同樣以高端品質聞名的瑞典戶外生活用品 Thule 共同展出。

2024 TaiSPO 已有來自 57 國超過 450 位 的國際買主預先登錄,預計近百場的一對一 媒合洽談會。歡迎業者以名片預登、換證入場, 展期第三、四天開放一般民眾購票參觀。

更多展覽及活動相關資訊請至官網查詢:

www.taispo.com.tw

Organized by the Taiwan External Trade Development Council (TAITRA), this year's TaiSPO, Sports and Fitness Taiwan, is from March 6 to 9 at the Taipei Nangang Exhibition Center Hall 2. The four-day exhibition focuses on three main themes: "Dynamic Fitness Society," "Alternative Leisure Lifestyle," and "Sport Tech Next Level." It showcases the diverse community of the sports and fitness industry, all kinds of outdoor lifestyles, and the infinite ways advanced technology drives the sports ecosystem.

TAITRA President and CEO Simon Wang reported that 250 organizations are exhibiting across 850 booths this year, a 25% increase from last year. Presenting a comprehensive picture of the sports and fitness industry, TaiSPO connects exhibitors with international market opportunities.

This year TaiSPO includes the largest pavilion to date: the all-new Diving Pavilion. Over 30 companies are showcasing their diving products and international brands, as well as tourism

packages and classes. The pavilion presents the complete industrial chain of Taiwan's exceptional water sports industry, from product development to manufacturing and services. Another new area this year is the Glamping Pavilion, where Snow Peak, a luxury camping brand from Japan, and Thule, a Swedish outdoor lifestyle company, will showcase their high-end and high-quality products.

Over 450 buyers from 57 countries preregistered for the 2024 TaiSPO. During the four-day exhibition, TAITRA expects to arrange up to 100 one-on-one matchmaking meetings between buyers and suppliers. Companies are welcome to use their business cards to preregister and enter the exhibition. The general public can buy tickets to visit the exhibition on March 8 and 9.

> For more info: www.taispo.com.tw







活動行事曆- 大會活動 Activity Calendar- Organizer Events

Event time	Event name	Location	Organizer		
三月六日(星期三) Wednesday, March 6, 2024					
09:00 - 18:00	OUTDOOR TAIPEI	台北南港覽 2 館 戶外區 Outdoor Area, TaiNEX 2	中華民國對外貿易發展協會 TAITRA		
10:00 - 11:00	開幕典禮	台北南港展覽 2 館 4 樓展場舞台區	中華民國對外貿易發展協會		
	Opening Ceremony of TAIPEI CYCLE & TaiSPO	Stage Area, 4F, TaiNEX 2	TAITRA		
11:00 - 16:00	產品發表會 英文場	台北南港展覽 2 館 1 樓展場舞台區	中華民國對外貿易發展協會		
	Product Launch	Stage Area 1F, TaiNEX 2	TAITRA		
16:30 - 17:30	2024 Outdoor Taipei Welcome Party	台北南港展覽館二館 南側戶外區	中華民國對外貿易發展協會		
	(Invitation Only)	Outdoor Area, South Side, TaiNEX 2	TAITRA		
	三月七日(星期四) Thur	sday, March 7, 2024			
09:00 - 18:00	OUTDOOR TAIPEI	台北南港覽 2 館 戶外區 Outdoor Area, TaiNEX 2	中華民國對外貿易發展協會 TAITRA		
09:30 - 16:00	運動健身產業論壇 Sports For All	台北南港展覽 2 館 7 樓	中華民國對外貿易發展協會		
	Industrial Forum – Sports For All	7F, TaiNEX 2	TAITRA		
11 :00 - 16 :30	產品發表會 中文場	台北南港展覽 2 館 1 樓展場舞台區	中華民國對外貿易發展協會		
	Product Launch (Chinese)	Stage Area 1F, TaiNEX 2	TAITRA		
	三月八日(星期五) Friday, March 8, 2024				
09:00 - 18:00	OUTDOOR TAIPEI	台北南港覽 2 館 戶外區 Outdoor Area, TaiNEX 2	中華民國對外貿易發展協會 TAITRA		
09:30 - 12:00	職人工作坊	台北南港展覽 2 館 1 樓展場舞台區	中華民國對外貿易發展協會		
	Professional Workshop	Stage Area 1F, TaiNEX 2	TAITRA		
13:00 - 15:00	人才媒合會	台北南港展覽 2 館 1 樓展場舞台區	中華民國對外貿易發展協會		
	Career Networking Event	Stage Area 1F, TaiNEX 2	TAITRA		
三月九日(星期六) Saturday, March 9, 2024					
09:00 - 15:00	OUTDOOR TAIPEI	台北南港覽 2 館 戶外區 Outdoor Area, TaiNEX 2	中華民國對外貿易發展協會 TAITRA		
10:00 - 11:30	【 論壇】運動科技 × 多元開放	台北南港展覽 2 館 7 樓	臺師大 運科擴能		
	Forum sur le Sport,	Hall 2 du Centre d'Exposition de	NTNU Développer les		
	la Technologie et la Diversité	Nangang	science du sport		
10:00-16:00	Les Mills 萊美有氧健身派對	台北南港展覽 2 館 7 樓	萊美台灣		
	Les Mills Aerobic Fitness Party	7F, TaiNEX 2	Les Mills Taiwan		

主辦單位保有活動變更之權利

The organizer reserves the right to make changes to the event program.



產官學三方攜手 擴大臺灣運動創新科技量能

Industry, Government and Academia Unite to Expand and Innovate Taiwan's Sports Technology



「更開放的奧運」讓運動更融入 民眾生活

2024 巴黎奧運的主軸為「更開放的奧 運」,臺灣師範大學與國科會合作的「擴大 運動科學研究能量與成果橋接計畫 , 團隊, 攜手法國在台協會聯合佈展,將巴黎奧運的 開放精神帶到 2024 TaiSPO, 攤位規劃包含 巴黎奧運互動區、運動文創商品及成果海報 展示,共同推廣運動體驗沉浸化,促進運動 融合生活「Sports Everywhere」之概念。

此外,3月9日上午10點在主舞台區, 臺法兩地運動相關產業、學者與協會代表, 還有舉重選手陳玟卉與游泳選手王冠閎,針 對「運動文化多元發展」與「新創產業運科 擴能」兩大主題進行論壇,讓業者與民眾對 運動科技與多元開放有更進一步的認識。

ASPN Sports Tech Accelerator 整合再躍進 催化臺灣運動科技 新創活力

ASPN 運動科技創新加速器計畫 (ASPN Sports Tech Accelerator) 由陽明交通大學 產業加速器暨專利開發策略中心(IAPS) 營運,以APEC運動政策網絡平台(APEC Sport Policy Network) 為核心,專注於亞太 地區運動創新生態發展,目標鏈結亞太地區 產、官、學的運動科技產業資源,建立亞太 地區全新的運動創新生態系統!

此次 ASPN Sports Tech Accelerator 邀 請 CREST、膜淨材料 (MBRANFILTRA CO., LTD.)、龍骨王 LongGood、AQUIVIO、以及 AIGym 等五支加速器專案培訓之優秀團隊, 帶來包含潛水運動偵測、運動復健輔助、運 動機能飲料、AI 健身訓練等多項運動科技產 品,展現臺灣運動科技產業豐沛的創新活力。

"Games Wide Open" - Integrating **Fitness into Public Life**

Aligning with the 2024 Paris Olympics theme "Games Wide Open," the team from National Taiwan Normal University (NTNU) and the National Science and Technology Council's cooperative project "Expanding Sports Science Research Capacity and Results" joined forces with the Bureau Français de Taipei to bring the Paris Olympics' spirit of openness to the 2024 TaiSPO. Their joint booth will include a Paris Olympics activity area, cultural and creative sports products, and posters exhibiting research results. Together they hope to give visitors an immersive sports experience and promote the concept of "sports everywhere."

Furthermore, on March 9th at 10:00am on the main stage sports companies, scholars and representatives from France and Taiwan will host a forum on "Development and Diversity of Sports Cultures" and "Start-Ups and the Expansion of Sports Technology." They will be joined by weightlifter Chen Wen-huei and swimmer Wang Kuan-hung. This informative forum will help industry professional and the public to better understand sports technology, diversity and openness.

ASPN Sports Tech Accelerator -The Catalyst Innovating Taiwan's **Sports Technology**

Managed by National Yang Ming Chiao Tung University's Center of Industry Accelerator and Patent Strategy, the ASPN Sports Tech Accelerator focuses on the development of sports industry start-ups in the Asia-Pacific area. With the APEC Sport Policy Network at its core, its goal is to integrate industrial, governmental, and academic sports technology resources, establishing an all-new ecosystem for sports innovation in the Asia-Pacific area.

This year, the ASPN Sport Tech Accelerator has invited five exceptional startups from their accelerator program: CREST, MBRANFILTRA, LongGood, AQUIVIO and AlGym. These teams bring a variety of sports technology products, including underwater sports detection, sports rehabilitation assistance, sports drinks, and Al fitness training, demonstrating Taiwan's innovative power in the sports technology industry.

運科擴能(國立臺灣師範大學) **NTNU Expanding Sport Science** **₽**P0914

9P0810

國立陽明交通大學產業加速器 暨專利開發策略中心 Center of Industry Accelerator and **Patent Strategy**



Q0524 global.horizonfitness.com

喬山健康科技股份有限公司 JOHNSON HEALTH TECH.

喬山家用品牌 HORIZON於 2024年 將推出一系列重量級居 家重量訓練數位解決 方案。針對不同族群, 2024 TaiSPO 將帶來適 合中階重訓使用者的



Bench 與專為入門新手設計的 Cube 產品展出, 搭配 Horizon @ZONE 智慧健身應用程式,使用者可透過隨選播放的專業健身課程,開啟「動態偵測」功能,程式將會自動幫您偵測運動次數;使用者也可隨時追蹤過去的運動紀錄,輕鬆監測進度。

同時會場也將展示 2024 全新娛樂與運動性兼具的跑步機 -Tread-XP 與飛輪車 Cycle-XP;配備 22 吋智能儀表板,滿足居家個人多樣化的健身需求,提供更智慧、方便和個性化的健康生活方式。

Johnson Health Tech's home fitness brand, Horizon, is offering a series of at-home heavyweight training solutions.

Featured on the 2024 TaiSPO are Horizon's Bench, its new mid-level heavyweight training machine, and the Cube, designed especially for entry-level trainers. Users can monitor their activity via Horizon's @Zone smart fitness application

and also have access to motion detection and training videos.

Simultaneously, the Johnson booth will also display its

booth will also display its Tread-XP treadmill and Cycle-XP spinning bike. Both come with a 22-inch smart dashboard and

would satisfy one's at-home fitness needs with more efficiency, convenience and personalized style.

Q0714 www.gosportsart.com

力伽實業股份有限公司 SPORTART INDUSTRIAL CO., LTD.

Verso G886 綠能三合一訓練機是目前市面上唯一能將動能轉換為電能並且即時輸入電網的產品,並獲得美國 UL 及歐盟 CE 認證,更取得「具多種運動型態的複合式運動機」及「自發電運動器材多機檯併網裝置」專利,將綠色環保融入運動中,可直接插入電源插座上,全球首創將人們健身運動體力能 75%轉換為電能而與電網結合並優先被使用之綠能健身器材,亦可視為以人的體能為燃料的微小型發電廠,為地球環保貢獻。

Verso G886 集橢圓機、踏步機和腳踏車三種功能於一體,操作簡單,可通過控制面板,隨時調整運動軌跡,選擇最適合自身的訓練方式。

The Verso G886 3-in-1 cross trainer, certified by UL and CE, is the industry's first cross trainer that can harness up to 75% of human energy and convert it to utility grade electricity instantly. It only needs to be plugged it in into a standard wall outlet during exercise. Each G886 is like a small power plant!



Q0512 www.dyaco.com

岱宇國際股份有限公司 DYACO INTERNATIONAL INC.

岱宇國際是一家全球化經營的健身、運動,醫療設備設計製造商,擁有多元性的產品品牌組合,包含自有品牌 SPIRIT、SOLE、XTERRA 及合作品牌 UFC 與 Johnny G;全球經銷網路迅速搶攻家用、商用及復健醫療的運動器材市場,奮力朝業界第一的目標邁進。

「SOLE F89 電動跑步機」是 SOLE 研究室的集最新技術大成之產品,配備大型 21.5" 智慧觸控螢幕,搭配全新設計 Z 字型結構與無線充電等功能,讓使用者能夠體驗全新的健身體驗。搭載使用專屬 APP SOLE+以及全新設計的數位智慧健身內容,幫助使用者在訓練時更加事半功倍。

Companies worldwide have been competing to have a greater presence in the market of commercial, rehabilitative or personal used sports equipment.

Dyaco International Inc., an international manufacturer of



fitness, sports, and medical equipment, owning brands such as Spirit, Sole, and XTerra, while collaborating with other brands such as UFC and Johny G, is among such competitors.

Dyaco brings to the 2024 Sports and Fitness Taiwan (TaiSPO) the SOLE F89 treadmill. With a 21.5-inch smart touch screen, incorporating a new Z-shaped structural design, and wireless capabilities, the Sole F89, and its attending app, Sole+, provide users with an all-new and more effective body-building experience.



Q1020 www.i-caregym.com

吉赫實業有限公司 GEE HOO INDUSTRIAL CORP.

吉赫專注於健康科技事業發展, 近年隨著人口步入高齡化社 會,健身復健與運動安全意識抬頭,民眾對運動強度重新定義。為 尋求最精準的運動方案,吉赫發展出世界第一套以醫學觀念導入「運 動安全」為主軸的智能健身系統「iCG 智能健

> 身」, 只要下載 iCareGym App 加入會 員, 搭配使用穿戴設備, 就能輕鬆使 用「iCareGym, iCG 智能健身」,透

> > 過生理檢測,智能分析運動內容, 提供安全分級與精準健身方案。 全球獨家專利技術,從運動前、 運動中到運動後, 收集運動記 錄分析比較,幫助用戶注意運動 安全, 使健身效益再升級。

More focus is being given to rehabilitative fitness and exercise



safety, and redefining acceptable exercise intensity, in light of society becoming hyper-aged.

With a focus on health technology, Gee Hoo has developed the world's first fitness system exclusively focused on exercise safety, the iCareGym (iCG). Using exclusive and patented technology, the software collects data before, during and after exercises and conducts analysis to provide a range of recommended and "safe" exercises for the user.

Q0502 www.dkcity.com

東庚企業股份有限公司 TUNG KENG ENTERPRISE CO., LTD.

東庚 ALPHA RUNNER 系列健身器材,為高階商用之健身器材 產品,提供高級健身俱樂部、大型健身中心、職業運動員培訓等機 構所需之設備。有別於一般傳統潤滑的跑步帶與跑步板,「ALPHA RUNNER-履帶式電跑」多樣功能強化運動效果,簡易快速維修結構 設計、免潤滑免保養,顛覆傳統跑步機印象;橡膠製履帶吸震與彈 性帶來雙重極致避震效果,相較於傳統跑板堅硬的木質,履帶更能 有效降低對足部衝擊;安靜流暢的履帶傳動更是結構設計的成熟展 現,創造符合人體工學的舒適跑步體驗!

DK City is excited to introduce the Alpha Runner Series, a slat belt treadmill that provides an outstanding running experience. These treadmills combine technological innovations with a superbly refined design. With an ideal combination of technique and aesthetics, the series incorporates new technologies including a more accurate multi-touch interface and a powerful AC motor drive system. This not only increases the workout efficiency, but also makes it more entertaining. Additionally, the new generation slat belt is guaranteed to improve workout experience. These are advanced,



Q0305a www.steelflexfitness.com

眾成工業股份有限公司 JOONG CHENN INDUSTRY CO., LTD.

STEELFLEX「PLHT 臀部訓練機」是一套針對下半身臀部肌肉的 最佳訓練方案,設計宗旨主要提高臀部上舉和臀部獨立運動的效果, 讓運動員能安全有效地改善後鏈肌群的健康。PLHT臀部訓練機採用 低平台式設計,並配備超大型防滑腳踏板,讓使用者能夠輕鬆進行 屈膝橋式動作並調整步幅;此外,使用人體工學弧形背墊,具有充 分的支撐性和舒適度,同時減輕背部的壓力,幫助使用者增強耐力, 避免運動傷害。

Steelflex's PLHT Hip Thrust Machine is the best choice for training muscles in the lower body. It is designed to increase the efficiency of hip thrusts and glute exercises, strengthening the posterior chain muscles safely and effectively. The PLHT Hip Thrust Machine has a low platform and a large, stable footrest, making it easier to perform glute bridges and adjust the movement position. Furthermore, the PLHT includes an ergonomically curved back pad that provides full support and comfort while reducing back stress. It helps to build stamina and avoid injury.



Q1324 www.kawasteel.co

川鋼工業有限公司 KAWA STEEL INDUSTRIAL LTD.

為顧及不同族群對肌力訓練有不同的需求,不論是居家訓練或商業健身房,放上一台多功能「川鋼旗艦史密斯 - 無重力訓練機」,經 Intertek 國際檢驗認證,訓練耐重 300KG。符合歐盟環境法令與RoHS 合規認證,從 Smith 固定槓訓練、自由槓重訓再到 Cable 滑輪訓練,協助健身朋友訂製出專屬肌力課程。川鋼重訓機更提供 MIT 五年保固,訓練功能也能持續升級,配合空間訂製專屬尺寸、風格顏色,不僅實現最大化空間利用,數十種基礎有效的增肌動作,一站就能完整訓練!

Kawa Steel's All-in-one Smith Machine is certified by Intertek and fully compliant with EU environmental conservation laws, such as the



Restriction of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment (RoHS)

The Smith machine offers fixed bar, free weight, and cable machine training and is the perfect tool for bodybuilders and fitness enthusiasts to customize their own set of routines. Kawa Steel also offers customization of the machine's size for maximum spatial utilization, as well as a five-year warranty for the machine.

Q1228a www.liennefoam.com

太吉實業有限公司 LIENNE FOAMS INDUSTRIAL CO., LTD.

太吉實業專注於生產 EVA 相關產品二十餘年, 不斷的創新研發與改善 更先進的製程,追求更 高品質的 EVA 產品,包

括 EVA 玩具、瑜伽專與瑜伽滾輪等。

「瑜珈磚」提供運動時支撐身體的輔助與 增進身體伸展的穩定度,各種軟硬度搭配不同難易 度的運動,再加上良好的手感與親膚材質,使得運動 體驗達到最高點。

「瑜珈滾輪」則能提供使用者在運動後,幫助放鬆肌肉,舒緩肌 肉在運動時所造成的緊繃與痠痛;各種設計的滾輪形式,皆方便使用、 容易上手,達到最佳的舒緩。

Lienne Foams Industrial Co. Ltd. has sought to refine production processes for toys and yoga-related products made from EVA for over two decades.

Its yoga brick product is an excellent supporting block that enhances yoga practitioners' ability to maintain the body's stability when stretching. The company has also provided different product hardness for various poses and stretches.

The yoga roller helps relax the tautness and aches due to stretching. The different types of rollers are geared towards maximum convenience and ease of use.





P0526 www.ibodycraft.com

天盟實業股份有限公司 FITNESS AUTHORITY INDUSTRIAL CO., LTD.

天盟實業具備健身器材的研發及製造生產能力,產品暢銷全球 40 多個國家,以 BODYCRAFT 為品牌,提供所有運 動愛好者一系列安全、高品質、精緻且符合人

「BODYCRAFT 重練訓練器」結合多種重量訓練、自由操作及家庭健身房的安全特性,讓使用者在有效訓練的同時,也提高安全標準;其俐落的設計還能搭配重量訓練椅和多樣選配裝置最具使用者青睞。其他還有低強度的健身車到高強度的划船機也是家用健身器材的絕佳選擇。

Fitness Authority's research, and development, and manufacturing, capabilities are more than optimal,

體工學的健身器材。



seeing product sales in over 40 countries under the brand Bodycraft International. Its products are safe, high-quality, and ergonomic.

The Bodycraft Weight Trainer provides multiple types of weight training in one machine and offers great freedom in operation and

the safety of an at-home gym, guaranteeing a safe and effective workout. The machine comes with a weight-training bench and various interchangeable accessories. Bodycraft equipment, from low-intensity exercise bikes to high-intensity rowers, are quality machines and are excellent choices for at-home fitness.



P0413a www.sportsman.com.tw

能昌實業股份有限公司 SPORTSMAN CORPORATION

以往在外露營搭帳棚總是要花很多的時間與氣力,才能組裝好一個帳篷,能昌實業以自有品牌 TURBO TEN 打造 30 秒速搭露營帳篷,讓戶外露營變的更輕鬆簡單。用數學邏輯克服別人做不挺的剪裁方式,讓帳篷不再是運用數支管子串連撐起來的複雜工序;30 秒快速搭設的專利設計,三個步驟就可以完成帳篷的搭建。能昌走在流行之前,創造次世代的露營流行風格;用百分之百 MIT 的台灣精神,打造領先世界的戶外帳篷。





Putting up a tent is perhaps the greatest off-putting aspect of camping, a fact that Sportsman Corporation recognizes and addresses with "Turbo Tent," a self-owned brand that provides a tent that can be set up in around 30 seconds.

The company's design used applied mathematics to come up with a solution that offers users less hassle in figuring out support poles and being able to pitch a straight tent within 30 seconds with just three simple steps.

The Product has even won the 2015 Red Dot Award from Germany. The company prides itself on staying with the times, creating 100% made-in-Taiwan products that are practical, strong and fashionable.

P1319 www.chunshin.com.tw

忠欣股份有限公司 CHUN SHIN LIMITED

大自然是一個會帶來十足驚奇的地方,這也是為何戶外探險用品比任何地方都更需要設計團隊的敏鋭眼光,預見大自然的奇幻並事前規劃。「Thule Outset」將成為發掘戶外生活的全新標準,首度將帳篷安裝在後拖桿上,專為舒適度和冒險旅程打造;線條流暢、現代感的輪廓和平靜的色調有助於融入周圍環境;嚴謹的材料測試則確保 Thule Outset 也能承受大自然環境多變的嚴酷條件。

對於 Outset,Thule 舒適感不只是一夜好眠的關鍵,而且還開 創了一種全新、親密的方式體驗大自然。

Nature is full of adventure and surprises, and any outdoor exploration gear design team should plan for all the eventualities one may encounter in the wild.

Chung Shin's Thule Outset sets the new standard for outdoor living equipment. Featuring a tent on a towbar, the Thule Outset perfectly blends comfort with trailblazing. The tent's sleek, modernistic contours and choice of plain colors enable it to become one with its surroundings, and the quality of materials used in the manufacturing of the tent ensures that it can withstand the mercurial vicissitudes of Nature.



P1319 www.snowpeak.com.tw

Snow Peak MOREEN SNOW PEAK TAIWAN



Zekka 就是日語「絕佳」的意思,擁有絕佳視野的 Snow Peak「Zekka 客廳帳」,是基於「與大自然對話」的理念為出發點,設計這款適合欣賞絕佳美景的客廳帳,利用寬敞的前門,創造極致的視覺開闊感!

有別於傳統帳篷,人們都是環繞著桌子而坐,Zekka 在帳內規劃能將椅子並排放置,帳篷整體略有弧度的設計,可以與家人朋友一同坐在客廳帳內,宛如置身於大自然的環景劇場。觀賞天地相連的美好風景。相信 Zekka 的誕生,能為每個人創造更能貼近大自然的露營體驗。

With wide front openings, Snow Peaks' "Zekka" tent wants its user to experience full immersion in nature, or as close to such goals as possible. Zekka, meaning "Excellence" in Japanese, encapsulates the design philosophy of having an excellent experience and enjoying the beauty of nature. The tent's design introduces a slight curvature to its body, allowing more people to sit in the tent side by side, instead of sitting in a circle.







Explore All Sport-Bilities

3/6-3/7 直播不間斷

3/0	6		
時間	採訪廠商		
10:05	萬九科技股份有限公司	P1020	
10:18	喬山健康科技股份有限公司	Q0524	
10:31	豪紳纖維科技股份有限公司	P1020	-
10:44	浩捍實業股份有限公司	Q1024	
10:57	IAPS 新創團隊	棚內	
11:10	脊米有限公司	P1026	
11:28	德旺健身器材有限公司	Q1319	
11:41	國立臺灣師範大學	P0914	
14:05	東庚企業股份有限公司	Q0502	-
14:18	東群工業有限公司	P0514	
14:31	達文股份有限公司	P0826	
14:44	百洲化學工業股份有限公司	P0508	
14:57	能昌實業股份有限公司	P0413a	
15:10	邑駿企業有限公司	P0713	
15:23	舜翔塑膠有限公司	P0225a	
15:36	鼎泰超合金鋁業股份有限公司	P0718a	Ì
15:49	老少咸宜匹克球	棚內	

	3/	7	
	時間	採訪廠商	
	10:05	歐都納股份有限公司	Q0301a
	10:18	呈峰國際企業有限公司	Q1213
	10:31	昌祐科技國際股份有限公司	Q0216
	10:44	盛林運動器材股份有限公司	Q1313
	10:57	川鋼工業	棚內
	11:10	鉅高股份有限公司	Q0223
Ī	11:23	東諺實業有限公司	Q1304a
	11:36	吉赫實業有限公司	Q1020
	11:49	合曼實業有限公司	P1332a
	14:05	岱宇國際股份有限公司	Q0512
	14:18	捷你爾股份有限公司	P0301
	14:31	旭宏祥有限公司	Q0702
Ī	14:44	東潛實業股份有限公司	P0102
	14:57	金鐘獎得獎節目製作人:水下30米	棚內
Ī	15:10	新福樂全球股份有限公司	P0924
	15:28	有盛國際股份有限公司	P0406
1	15:41	加好塑膠廠有限公司	P0702
_	_		

掃描看直播











展中直播間 Live Studio



